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Notulen van de Algemene Ledenvergadering der K.A.V.Alcuinus d.d. 26 september in Café Jussen te Vaals. 
 

Aanwezig: Patrick Loijens, Roy Dolmans, Rob Krewinkel, Carina Ramakers, Ivo Breuker, Nathalie van Aken, Mechelke 
Hamers, Johan Gehlen, Wendy Robben, Luc Hamers, Luana Habets. 
 
Afgemeld: Dennis Schmeitz, Roel Bröker, Luuk Duisings, Bart van den Esschert. 
 
 
 1.Opening: 
 
Roy Dolmans opent om 19.15 uur de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Hij verzoekt een ieder zijn of haar gsm 
uit te zetten. Toen er over de aanwezigheid van Nathalie gestemd zou worden, maakte Mechelke het bestuur erop attent dat dit 
niet meer nodig was, omdat de stemming over Vrienden van Alcuinus in een eerdere vergadering afgeschaft is. Daarmee is 
deze stemming niet meer nodig. 
 
 2. Vaststellen van de definitieve agenda: 
 
De agenda ziet er, na wijziging, als volgt uit:   
1. Opening 
2. Vaststellen definitieve agenda 
3. Notulen van de ALV d.d. 14-04-2002 
4. Ingekomen stukken 
5. Bestuursmededelingen 
6. Wijzigingen huishoudelijk reglement 
7. a. Financieel overzicht 

b. Benoeming kascontrolecommissie afgelopen semester 
c. Verslag kascontrolecommissie 

8. Commissieverslagen 
9. Bestuursverkiezingen 
10. A. Samenstellen commissies 

B. Kascontrolecommissie 
11. Uitdelen attenties 
12. Rondvraag 
13. Sluiting 
 

3. Notulen van de ALV d.d. 14-04-2002 
 
Onder punt 5. Bestuursmededelingen: In de eerste zin moet Tom Bisschops staan in plaats van Henri Hazen. 
Onder punt 7. Semesterverslagen van de commissies: Het verslag van de ACCIE is niet aanwezig. Dit verslag wordt nog 
nageleverd. 
Onder punt 8. Samenstellen van de commissies: In de laatste zin staat: ‘ De samenstelling verandert zich niet.’ Dit moet zijn: ‘ 
De samenstelling verandert niet.’ 
Onder punt 9. Statutenwijziging: In zin 2 moet direct achter ‘de notaris’ Dhr. Joosten geschreven worden. In zin 3 staat een 
keer het woord ‘kan’ te vaak vermeldt. 
Na deze wijzigingen worden de notulen goedgekeurd. 
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4. Ingekomen stukken 
 
AFMELDINGEN:  
Dennis Schmeitz, Luuk Duisings, Roel Bröker en Bart van den Esschert zijn voor de ALV afgemeld.  
 
MACHTIGINGEN: 
Bart van den Esschert heeft Mechelke Hamers gemachtigd. Luuk Duisings heeft Roy Dolmans gemachtigd. 
 
Verder zijn er de volgende, voor de ALV relevante, stukken binnengekomen: 
Het bestuur heeft de statutenwijziging van de notaris teruggekregen. 
De OHB heeft laten weten dat ze het niet eens zijn met de statutenwijziging. 
Een mededeling dat Dennis Schmeitz weer lid wilt worden van de vereniging. 
Een brief van Roel Bröker waarin hij zich kandidaat stelt voor een post in het bestuur, namelijk accessor of penningmeester. 
 

5. Bestuursmededelingen: 
 
Nu de statutenwijziging doorgevoerd is, mogen FH-studenten ook lid worden van de vereniging. 
Rob Krewinkel en Patrick Loijens vertrekken uit het bestuur, want Rob Krewinkel gaat komende zaterdag voor zijn studie 
naar London en Patrick Loijens wil zich meer op zijn studie gaan richten. Dit is ook de reden waarom de ALV vroeger in het 
jaar is dan normaal. 
Er zijn makropassen aangevraagd en in bezit op naam van Roy Dolmans en Nathalie van Aken. 
De OHB heeft een uitnodiging gestuurd voor een rondleiding door centre Ceramique in Maastricht. Helaas kwam deze 
uitnodiging te laat binnen. 
Bart van den Esschert wordt het nieuwe stichtingslid in plaats van Rob Krewinkel. 
 
 6. Wijzigingen huishoudelijk reglement: 
 
In het huishoudelijk reglement staat dat alle ALV’s eigenlijk in de plaats moeten worden gehouden waar de vereniging 
statutair gezeteld is, dus in Vaals. Dit is lastig, daarom kan met een wijziging in het huishoudelijk reglement de vergadering 
ook in Aken plaatsvinden. Het gaat om volgende wijziging: Toevoegen aan Art 1.  
Lid 8: ALV’s mogen ook worden gehouden in andere plaatsen, dan waar de vereniging statutair gezeteld is. 
Hierover moet gestemd worden. De wijziging wordt unaniem goedgekeurd. 
 
 7. a) Financieel overzicht: 
 
Patrick vermeldt dat de rekening van de ING-bank opgezegd wordt, omdat deze toch niet gebruikt wordt.   
 
     b) Benoeming kascontrolecommissie afgelopen semester  
 
Omdat Tom Bisschops niet te bereiken was heeft Luc Hamers samen met Wendy Robben de kascontrolecommissie gevormd. 
Dit was echter niet zo in de vorige ALV besloten, dus moet over Luc Hamers gestemd worden. Uitslag: 
Eens: 11 
Oneens: 0 
Onthouding: 1 
Daarmee bestaat de kascontrolecommissie van afgelopen semester uit Wendy Robben en Luc Hamers. 
 
    c) Verslag kascontrolecommissie 
 
Wendy Robben doet het woord. Ze vermeldt dat het financieel overzicht erg overzichtelijk is dit keer, dat de 
aktiviteitencommissiedeklaraties eigenlijk nog van het wintersemester zijn en dat verder het overzicht goedgekeurd is. 
Roy bedankt Luc en Wendy en ontslaat hen daarna uit deze functie. 
 
 
  



 

K . A . V .  A l c u i n u s  o p  I n t e r n e t :  h t t p : / / w w w . a l c u i n u s . d e  
E - m a i l :  b e s t u u r @ a l c u i n u s . d e  

8. Commissieverslagen 
 
ACCIE: 
De commissie bestond uit Rob Krewinkel, Patrick Loijens, Luana Habets, Ivo Breuker, Henri Hazen en Johan 
Gehlen. 
Helaas is Dave ermee gestopt, maar met het oog op een uitbreiding van de commissie met Mechelke en een nog te vinden 
vrijwilliger in het komende  wintersemester bestaat er een goede hoop op kontinuiteit. 
Er waren maar drie aktiviteiten te beginnen met de Batavierenrace in het laatste weekeinde van april, daarover is een extra 
financieel overzicht bijgevoegd. Het heeft de vereniging ca. 225 € gekost, maar dat was nog altijd goedkoper dan niet 
gaan(aanmeldingskosten 250 €), dit lag vooral aan de bezuinigingen op het vervoer. 
Er was ook nog een bioscoopbezoek, dit was Star Wars 2(d.d. 16-05-2002) De verenigingsbijdrage bedroeg 2 €  per 
deelnemer, met een opkomst van 15 man. Daarbij waren vier introducees. Deelnemende leden: Carina en medebewoonster , 
Luana en Ivo, Roel en Tim, RobO en Dave, Roy, Nathalie, Bart, Mechelke, Patrick, Tim L., Johan. De totale kosten voor de 
vereniging waren 30 €. 
En tot slot waren een paar leden grillen in Westpark dit was ca. medio juni. Hierbij was geen verenigingsbijdrage, de aktiviteit 
was via e-mail door Luc en Wendy georganiseerd. Aanwezig waren Wendy, Luc, RobO en Johan. 
Het komende semester zal een CD voor de leden worden gemaakt met de inhoud van de drie huidige ACCIE-klappers(oude 
aktiviteiten, waar, hoe en kosten), zodat iedereen altijd toegang heeft tot die informatie. 
De ACCIE moet over het volgende semester nog vergaderen, maar de aktiviteitenkalender zal op het ESK bekend worden 
gemaakt en in de volgende AA gedrukt worden. 
 
ACTUEELCOMMISSIE: 
Rob verteld dat momenteel zo’n 75 mensen de Actueel lezen (de mensen die de Actueel op de Internetpagina lezen niet 
inbegrepen). De Actueel zal verder vanaf december alleen nog maar op de Verenigingsavonden aan de leden uitgedeeld 
worden. De leden die niet op een verenigingsavond aanwezig zijn krijgen de Actueel in het vervolg alleen nog maar per e-mail 
op hun RWTH-adres. De commissie wil alle oud-heren de decembereditie van de actueel toesturen en hun vragen om 
abonnee te worden.  
Rob zegt verder dat hij aftreedt als coördinator, omdat hij naar Engeland gaat. Luc zal de nieuwe coördinator worden. Rob 
vraagt de aanwezige leden om lid van de commissie te worden, omdat de huidige leden weinig tijd hebben i.v.m. hun 
Diplomarbeit (Luc) of gewoonweg niet in Aken zijn (hijzelf).  
 
INTERNETCOMMISSIE:  
In de internetcommissie zaten het afgelopen semester Wendy Robben, Roy Dolmans en Luc Hamers. 
MEP is de nieuwe oude sponsor op de internetpagina, zij hebben weer voor een jaar een banner op de beginpagina geplaatst. 
Het is sinds kort mogelijk, om ook bij @alcuinus.de-adressen via webmail aan de mails te komen, dus met een gewone 
browser. Dit is el nog een beetje primitief. Wie hieraan interesse heeft, kan zich bij mij melden. 
De commissie zal binnenkort een impressum op de pagina plaatsen, omdat ook vereniging in Duitsland hiertoe verplicht zijn. 
Hier komen dan adres van de vereniging, aanspreekpartner voor het internetgebeuren, enz. 
Sinds kort heeft iedere student aan de RWTH een nieuw emailadres, nl. voornaam.achternaam@rwth-aachen.de. Wie dat wil, 
kan emails naar zijn alcuinusadres naar het nieuwe rwth-postvak laten sturen. Wie dat wil, moet 
mij, Luc, een mail sturen. 
 
VOORLICHTINGSCOMMISSIE: 
De voorlichtingscommissie bestond het afgelopen semester uit: Wendy Robben (coördinator), Mechelke Hamers, Luana 
Habets, Carina Ramakers, Bart van den Esschert, Luc Hamers en Tom Bisschops. 
Een rondleiding voor leerlingen van het Sophianumcollege in Gulpen werd op 3 mei jl. georganiseerd. Contactpersoon was 
dhr. Pennings, die hun komst helaas niet al te lang van te voren aankondigde. Er waren ongeveer 8-10 leerlingen, dhr. 
Pennings en dhr. Tillemans aanwezig. 
Tijdens de Dies Academicus (19 juni 2002) werden er door de commissie twee informatiebijeenkomsten met aansluitende 
rondleiding georganiseerd voor Nederlanders die deze dag naar Aken kwamen. Tijdens de informatiebijeenkomst kregen de 
leerlingen o.a. informatie over studiefinancierung, ziektekostenverzekering etc. De rondleiding langs enkele gebouwen 
volgde de alombekende route. Begin was om 10.00 uur en 13.00 uur, verzamelen in de Seminarraum van de Zentrale 
Studienberatung. De uitnodigingen aan de leerlingen persoonlijk én posters aan de VWO-decanen werden via de Zentrale 
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Studienberatung verstuurd. Hierbij waren in totaal 7 leerlingen aanwezig, van wie enkele dit jaar al in Aken beginnen met 
studeren. 
De inschrijving bij het Akademische Auslandsamt van 23 t/m 26 september 2002 is goed verlopen. Wij hebben 8 
Nederlanders te pakken gekregen. 
De Science Truck van de RWTH Aachen bezoekt op woensdag 2 oktober 2002 het Bernardinuscollege in Heerlen. Het 
programma duurt van 10.30 uur tot 15.00 uur. Er zullen ca. 12 exponaten meereizen, welke bijna allemaal binnen in het 
schoolgebouw worden tentoongesteld. Aan het begin van elk uur zullen leden van de voorlichtingscommissie in de 
ScienceTruck een algemene inleiding geven over het hoe en waarom tijdens een studie in Aken. Wie deze dag mee wil, kan 
zich aanmelden bij mij. 
 
Het Erstsemesterintrokamp staat weer voor de deur. Dit wordt dit jaar gehouden van woensdag 2 t/m vrijdag 4 oktober. 
Activiteiten waarbij de aanwezigheid van zoveel mogelijk leden gewenst is, zijn 
ü Het avondeten in Restaurant Pontgarten in de Pontstraße. Gereserveerd vanaf 17.30/18.00 uur. 
ü De ‚Alcuinus Crime Defense Organization’-speurtocht. Begin: direct na afloop van het bunkerfestijn. 
ü Bezoek aan het Drielandenpunt in Vaals. Gereserveerd om 13.00 uur (labyrint) en 14.00 (hand- en 

 kruisboogschieten). 
Van 10 t/m 12 oktober zal de RWTH Aachen weer deelnemen aan de Studiebeurs in Utrecht. Er is al een stand gereserveerd, 
helaas heeft deze maar 12m² (in tegenstelling tot de 18m² van het afgelopen jaar). De organisatie is in handen van Swenja 
Schiwatsch (van de Zentrale Studienberatung van de RWTH Aachen) en mij. Voor de deelnemende Alcuinusleden zijn er T-
shirts geregeld. Deze hebben we van het Alumni-Team van de RWTH gekregen. Een bezoek op 22 juni jl. aan Honorarkonsul 
Prof. H. Breuer (van Roy Dolmans en mijzelf) heeft mede bijgedragen aan het verkrijgen van deze T-shirts (hij wist de juiste 
contactpersoon te noemen). 
Als ‚na-Erstsemesterintrokamp’-activiteit heeft de voorlichtingscommissie besloten om op 31 oktober te gaan lasergamen in 
Valkenburg en aansluitend aan te vallen op een chinees buffet in Vaals. 
Kosten voor het lasergamen: indien er genoeg aanmeldingen (minimaal 15!) hooguit één week van te voren zijn, kunnen we 
de arena helemaal afhuren. De kosten bedragen t/m 15 personen € 7,00 p.p. Elke persoon extra die meedoet, laat de prijs met 
ca. € 0,50 p.p. zakken. 
Kosten voor het chinees buffet in Vaals (chinees indisch restaurant ‚Azië’, Tentstraat 47a): € 12,50 p.p. 
Een eventuele verenigingsbijdrage is nog NIET meegerekend in bovenstaande prijzen! 
De volgende voorlichtingsavonden/-middagen zijn al besproken met de scholen: 
1. 1 november 2002  Sintermeertencollege in Heerlen 
2. 4 november 2002  Romboutscollege in Brunssum 
Een uitnodiging voor een voorlichtingsavond op het Bernardinuscollege in Heerlen kunnen we dit jaar niet verwachten, 
aangezien de ScienceTruck al een hele dag daar aanwezig is. 
 
FOTOWERKGROEP: In deze werkgroep is het gehele semester niets veranderd.  
 
20.00 uur: pauze. 
20.10 uur: de vergadering wordt hervat. 
 
 9. Bestuursverkiezingen 
 
In eerste instantie wordt de vraag gestelde of we door willen gaan met een 5-mans bestuur of een 3-mans bestuur willen 
vormen, omdat Bart van den Esschert gezegd had dat hij wel in het bestuur wou, maar geen brief geschreven had waarin hij dit 
bevestigde. Roel had deze brief wel geschreven. Over het besluit of we een 5- of 3- mans bestuur vormen moet gestemd 
worden. 
 
Voor 3-mans bestuur: 1 
Tegen 3-mans bestuur: 8 
Onthouding: 3 
Hiermee wordt besloten tot een 5-mans bestuur. 
 
Verder stelt Roy zich herkiesbaar voor de post van voorzitter. Luana stelt zich verkiesbaar voor de post van secretaris of 
assessor, omdat ze graag in het bestuur wil blijven en zich zo actief met de vereniging wil bezighouden. Roel stelt zich in zijn 
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brief voor de post van assessor of penningmeester beschikbaar, omdat hij nu toch al 6 semesters over zijn vordiplom doet en 
vind dat hij nu toch wel tijd voor de vereniging kan vrijmaken. Carina stelt zich ook beschikbaar voor de post van 
penningmeester of de post van assessor. Er moet dus gestemd worden voor Roel of Carina voor de post van penningmeester. 
Verder stelt Mechelke zich beschikbaar als assessor. 
 
Praeses (Roy) 
Voor: 10 
Tegen: 0 
Onthouding: 1 
Ongeldig: 1 
Roy blijft hiermee praeses. 
 
Abactis (Luana) 
Voor: 12 
Luana is hiermee de nieuwe abactis. 
 
Quaestor (Roel en Carina) 
Roel: 3 
Carina: 8 
Onthouding: 1 
Daarmee is Carina de nieuwe quaestor. 
 
Assessor 1 (Roel) 
Voor: 8 
Tegen: 0 
Onthouding: 4 
Hiermee is Roel de nieuwe eerste assessor. 
 
Assessor 2 (Mechelke) 
Voor: 7 
Tegen: 0 
Onthouding: 5   
Mechelke is hiermee de nieuwe tweede assessor. 
 
Roy bedankt Patrick en Rob, en hoopt voor Patrick dat hij nu zo snel mogelijk zijn studie af kan maken, en hij hoopt Rob zo 
snel mogelijk terug te zien uit London. Verder heet Roy Roel en Mechelke welkom.  
 
 10 A) Samenstellen commissies 
 
ACCIE:  
De ACCIE bestaat dit semester uit Johan Gehlen, Ivo Breuker, Henry Hazen, Tim Lauterbach en Luana Habets. 
 
ACTUEELCOMMISSIE: 
De samenstelling van deze commissie is Luc Hamers, Johan Gehlen en Rob Krewinkel. 
 
INTERNETCOMMISSIE: 
De internetcommissie bestaat uit Nathalie van Aken, Luc Hamers, Wendy Robben en Roy Dolmans. 
 
VOORLICHTINGSCOMMISSIE: 
Deze commissie bestaat uit Mechelke Hamers, Carina Ramakers, Bart van den Esschert, Tom Bisschops, Luc Hamers, 
Wendy Robben en Luana Habets. 
 
FOTOWERKGROEP: 
De fotowerkgroep bestaat uit Rob Olischleager, Mechelke Hamers en Wendy Robben. 
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     B) Kascontrolecommissie. 
 
Johan Gehlen en Ivo Breuker melden zich voor deze functie. Daar moet over gestemd worden. 
Voor: 10 
Tegen: 0 
Onthouding: 2 
Daarmee bestaat de kascontrolecommissie dit semester uit Johan en Ivo. 
 

11. Uitdelen attenties. 
 
Henri en Ivo moeten eigenlijk vandaag hun bul krijgen, maar jammergenoeg zijn we deze bullen vergeten. Daarbij komt dat 
Henri niet aanwezig is. 
Verder wordt er nog een attentie aan Mechelke uitgedeelt, voor haar geduld ten opzichte van de vereniging. Deze attentie is er 
ook nog voor de andere drie FH-leden die eerst op de RWTH zaten, maar helaas zijn deze niet aanwezig en zullen deze 
attenties dus een andere keer uitgedeeld worden. 

 
12. Rondvraag. 

 
- Wendy bedankt de oude bestuursleden, en wenst de nieuwe bestuursleden succes. 
- Johan vraagt hoe dat nou zit met de IB-groep en de diploma’s. Roy antwoort dat het niet duidelijk is waar de problemen met 
de diploma’s precies zitten. Hij zal binnenkort met Bart van den Esschert naar Sittard gaan met een stapel DPO’s, en het daar 
samen met de IB-groep proberen uit te zoeken voor verschillende studies. De consul (Dhr. Breuer) is hier ook over 
geïnformeerd.    
- Wendy vermeldt nog dat dit zo snel mogelijk moet gebeuren in verband met de Erstsemesters. 
- Roy voegt daar nog aan toe dat dit ook belangrijk is in verband met de BAMA-studies. 
- Mechelke zegt dat ze het beste kontakt met dhr. Pierre Wilhelmus kunnen opnemen.  
- Johan wenst het nieuwe bestuur succes en bedankt Patrick en RobK. 
- Patrick wenst het nieuwe bestuur ook succes, en hoopt dat het het nieuwe bestuur lukt om meer leden onder hun controle te 
krijgen. 
- Rob sluit zich verder aan, en vraagt wat er met leden gebeurd die geen contributie betalen.Roy zal achter deze leden aan 
gaan, desnoods 5 keer aankloppen, vooral bij leden die aktief zijn. En voor de andere niet aktieve leden zal hij toch proberen 
om van het jaar daarop wel de contributie te krijgen. Dan vraagt Rob verder nog voor de bijgewerkte ledenlijst. Patrick 
antwoordt daarop dat hij zal zorgen dat deze volgende week klaar zullen zijn.  
- Mechelke wenst Carina, Roel en Luana veel succes, verder wenst ze Patrick succes met de studie en Rob veel plezier in 
London. 
- Luana vindt het leuk dat Mechelke weer terug is. 
- Roy sluit zich verder overal bij aan. 
 

13. Sluiting. 
 
Roy sluit de vergadering om 20.57 uur. 
 

 

Roy Dolmans (Praeses)                                                                                     Luana Habets (Abactis) 


